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      Protokoll 2022-10-27 Svenska lapphundsklubben 
     Zoom möte 
 
     Organisationsnummer: 816-000 5545 
 

 
 
 
 
Deltagare: Cattlin Marques, Mari Sjölund, Maria Alvehed, Åsa Äng Eriksson, Astrid Vikman. 
Jenny Andersson Mård, Carolin Hedström Olmås. 
Deltog ej: Lotta Sjaunja,  
 
§ 1.9  Mötets öppnande 
 

Ordförande öppnade mötet. 
 
 
§ 2.9  Genomgång och fastställande av dagordning. 
 

Mötet gick igenom och fastställde dagordningen. 
 
 
§ 3.9  Val av justerare. 
 

Mötet beslöt att välja Astrid Vikman som justerare av dagens mötesprotokoll 
 
 
§ 4.9  Föregående protokoll.   
 

Mötet gick igenom föregående mötesprotokoll och lade det till handlingarna.  
 
 
§ 5.9  Tidigare uppdrag. 
 
  Mötet följde upp tidigare uppdrag och påminde om dem som ännu inte är klara. 
 
  
§ 6.9  Skrivelser in och ut. 
 

Mötet behandlade ingående och utgående skrivelser.  
 
 
§ 7.9  Ekonomin. 
 

I kassörens frånvaro rapporterade ordförande att ekonomin fortsatt var god. 
Bokföringen är gjord till mitten av september.  Större utgifter under hösten kommer 
bli domarkonferensen och rastorget på Stockholms hundmässa.   

 
 
 
§ 8.9  Utställningar. 
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Mötet diskuterade alla SLK utställningarna 2022 utifrån frågeställningen: Vad har 
fungerat bra och mindre bra.  

 
Mari från utställningskommittén rapporterade att utställningarna fungerat bra. 
Utställarna har varit positiva och framfört att arrangemang och prisbord varit till 
belåtenhet.  
 
Mötet diskuterade papperskatalogen vara eller icke vara. Det har framförts från 
några utställare att de saknade papperskatalog. Det är dock något som även SKK 
slutat med av miljö och kostnadsskäl. Ett förslag är att tillverka på beställning. 
Saken får diskuteras vidare inför nästa års utställningar.  
 
Ett collage med bilder från årets utställningar skall skickas med ett tack till årets 
sponsorer.  
 
Domare för 2023 diskuterades, mötet gavs i uppdrag att föreslå domare ( gärna 
rasspecialister) till Cattln och Marie.  
 
2023 kommer en av SLK utställningar vara i Skara den är dock inte samma helg 
som SKK Skara. Mötet beslöt att ge Mari och Cattlin i uppdrag att kontrollera om 
det går att flytta den till samma helg som SKK utställning. Cattlin påpekade att det 
brukar vara svårt att flytta redan godkända utställningar så nära inpå.  
 
Mötet beslöt att under SLK 60-års jubileum uppmärksamma jubileumet på SLK 
samtliga utställningar 2023.  

 
 
§ 9.9  Svensk Lapphund. 
 

Cattlin rapporterade att gentesterna på svensk lapphund blev billigare än det sagts 
från början, då fakturan på analyserna blev mindre.  Mötet informerades även om 
att åtta stycken svenska lapphundar deltog på rasklubbens BPH.  

 
 
§ 10.9  Finsk Lapphund. 
 

Maria rapporterade att SRFL kommer att bjuda sina uppfödare på de  
                   30 kronor som det kostar, administrativt för att registrera valpkull/ägare.  
 

Mötet informerades även om webbredaktör och ansvarig utgivare för SRFL.  
 
 
 
§ 12.9  Lapsk Vallhund. 
 

Mötet tog upp att SRLV efterlyser i ett mail en arbetsbeskrivning för 
områdesgrupperna, samt originaldokument på försäkring. Försäkringen är en 
gruppförsäkring via SKK. SKK fakturerar SLK som sedan fakturerar de klubbar 
som valt att ha en försäkring. Försäkringsbrev borde gå att få från SKK. Cattlin får i 
uppdrag att be SKK skicka en kopia.  

 
 
§ 13.9  Lapphunden. 
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Mötet informerades via ordförande att det snart är manusstopp för tidningen 
Lapphunden. Mötet föreslog att i kommande tidningar lyfta fram uppfödare, genom 
uppfödarintervjuer.  

 
 
§ 14.9  Specialklubbskonferensen 28–29 januari 2023. 
 

Mötet beslutade att skicka ordförande Cattlin och vice ordförande Åsa att 
representera SLK på specialklubbskonferensen.  

 
 
§ 15:9  Medlemsaktiviteter.  
 

Cattlin berättade att en medlem vill arrangera lapphunds SM i viltspår. Mötet var 
mycket positiva och gav Cattlin i uppdrag att tillskriva medlemmen och ge 
medlemmen i uppdrag att ordna lapphunds SM i vilstpår.  

 
Carolin lyfte frågan om SM i Nosework eller en typ av cup som hålls på flera 
ställen i landet.  

 
Mötet beslöt att ge Carolin uppdraget att ta fram förslag på detta till nästa möte.  

 
 
 
§16:9  PR:   

Ann-Charlotte Beckman inbjöds till mötet på SRFL:s förfrågan då Ann-Charlotte 
önskade information angående rasmonter och rasklubbstorg på stora 
Stockholmsutställningen. Mötet gick igenom den information SLK fått o 

 
Rasparadens tema för året 2022 är minnen, glitter och glamour.  

 
Mötet beslöt att tillfråga Josefin Granqvist om hon kan ansvara för montern på My 
dog.  

 
 
 
§17:9  Fullmäktige mötet.  
 

Mötet beslutade att fullmäktigemötet kommer hållas den 13 maj 2023 vi zoom.  
 
 
 
§18:9  Övriga frågor.  
 

a) Mötesordförande 
Mötet diskuterade mötesordförande till fullmäktigemötet. Förslag skall ges till 
valberedningen. 

 
b) Mötet diskuterade Hamilton plaketten och förtjänsttecken som det nomineras 

till och delas ut på SKK kennelfullmäktige. Mötet beslöt att skicka vidare till 
rasklubbarna att komma med förslag som ska vara oss tillhanda senast 25 
november 2022.  
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§19:9  Nästa möte. 
 

Mötet beslöt att hålla nästa möte den 30 november 2022 
 
 
 
§20:9  Mötets avslutande.  
 

Ordförande tackar för ett trevligt möte och avslutade därmed mötet.  
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§ 15:9  Medlemsaktiviteter.  
 


Cattlin berättade att en medlem vill arrangera lapphunds SM i viltspår. Mötet var 
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